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Notulen Studenten Overleg Farmacie-vergadering 26 november 2019 
 
Datum en tijd: 26 november 2019 van 16:00-17:00 uur 
Locatie:  Groningen, Antonius Deusinglaan 1, zaal 3219.0024 lounge 2 
Aanwezigen: Frank Pierik, Ruud Stapel, Lotte van Hal, Anieke Hofhuis, Bob Wilffert, Caroline Visser, 5 

Edgard Weening, Henk Dijkhuizen, Robert Cool, Marc de Groot, Lennard Pierey, Neda 
Ansari, Jan de Boer, Robin Emaus, Lilly van Rooi, Martijn Hagedoorn, Joost Mulder, 
Malou Kruseman, Martin Issa, Emma Dorenbos, Niek Berends, Wies van Bakel, Sven 
Stegen, Nienke Mones, Laura Schot, Laura ten Broek, Inge ten Seldam, Fleur van Gelder, 
Jip van Gendt, Daan Guelen, Nick Oosterhuis, Hessel Kooi 10 

 
1. Opening 

Frank Pierik opent de vergadering om 16:00 uur. 
 

2. Vaststellen van de agenda 15 
Joost Mulder geeft aan dat het Faculteitsbestuur niet aanwezig is en vraagt of dit agendapunt kan worden 

vervangen door Faculteitsraad. Frank Pierik zegt dat het Faculteitsbestuur oorspronkelijk wel 
aanwezig zou zijn en dat voor de komende vergadering zowel het Faculteitsbestuur als de 
Faculteitsraad een agendapunt toebedeeld krijgen. De Faculteitsraad wordt voor deze vergadering 
agendapunt 7e waarna alle agendapunten een plek doorschuiven. Laura Schot meldt dat er een extra 20 
mededeling voor Jaar 4 is binnengekomen. 

 
3. Notulen van de STOF-vergadering van 24 september 2019 

Pagina 1: 
Jan de Boer geeft aan dat Elsevier de master Farmacie beoordeelt met een 6,2. Hij vraagt zich af of er een 25 

plan is om dit te verbeteren. Bob Wilffert zegt dat de master Farmacie in Groningen als beste master 
Farmacie uit de bus komt. Het lijkt er volgens hem op dat Farmaciestudenten simpelweg kritischer 
zijn vergeleken met andere studierichtingen. Hij zegt dat er altijd naar verbetermogelijkheden 
worden gekeken. Martijn Hagedoorn sluit zich bij Bob aan. Hij zegt dat de Opleidingscommissie 
(OC) zich hierin herkent en dat een slecht aspect van de opleiding vaak slechter wordt beoordeeld, 30 
waar een goed aspect juist minder goed wordt beoordeeld. 

 
 Pagina 2: 
Jan vraagt of voor het vak Instrumental Analysis iets met de vakevaluatie wordt gedaan. Henk Dijkhuizen 

zegt dat het vak als slechter is beoordeeld dan in voorgaande jaren. Met name de werkdruk wordt 35 
als te zwaar aangeduid. Ruud Stapel vraagt of het plan om Instrumental Analysis te combineren 
met Academic Research and Communication Skills (ARCS) 2 nog op tafel ligt. Hij geeft aan dat het 
vak dan over een periode van zes weken zou worden gegeven, waardoor de werkdruk omlaag kan. 
Henk geeft aan dat het nog niet is uitgewerkt en slechts een plan is. Als het plan door zou gaan dan 
zou de verslaglegging onder ARCS 2 gaan vallen en de data voor de verslagen van Instrumental 40 
Analysis afkomstig zijn. Instrumental Analysis krijgt dan meer ECTS en ARCS 2 juist minder. 

 
 Pagina 3: 
Laura ten Broek vraagt waarom er nauwelijks iets aan de agenda van deze STOF-vergadering is veranderd 

ten opzichte van de vorige vergadering. Frank Pierik zegt dat er werd overwogen om het 45 
Faculteitsbestuur en de Faculteitsraad er vanaf te halen. Het Faculteitsbestuur zou oorspronkelijk 
wel aanwezig zijn en staat om die reden nog op de agenda. De Faculteitsraad is er van afgehaald 
maar wordt in de toekomst weer op de agenda geplaatst. Tenslotte is het agendapunt 
“Undergraduate en Graduate School of Science” opgesplitst tot twee aparte agendapunten.  

Frank vraagt hoe de opkomst en input voor de vergaderingen over het strategische plan 2020-2025 van de 50 
Rijkuniversiteit was. Marc de Groot geeft aan dat de totale opkomst prima was maar dat er met 
name docenten aanwezig waren. Het zijn succesvolle vergaderingen geweest. 
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4. Mededelingen van het STOF 
Frank Pierik zegt dat het STOF bezig is om na de Onderwijsmiddag een niet-educatieve activiteit te 

organiseren voor zowel studenten als docenten. De activiteit zal waarschijnlijk een jeu de boule-
toernooi worden gecombineerd met een borrel in Café BOEL. 

 5 
5. Mededelingen van de Jaarvertegenwoordiging 

a. Jaar 1 
Martin Issa geeft aan dat voor het vak Genetics op Ocasys stond aangegeven dat van het boek Concepts of 

Genetics Global Edition 11 moest worden aangeschaft. Bij aanvang van het vak bleek dat 
het om Edition 12 ging waarin ook een code zou zitten om oefentoetsen te kunnen maken. 10 
Uiteindelijk heeft de docent het probleem opgelost maar hebben enkele studenten wel het 
verkeerde boek aangeschaft. 

Martin zegt dat voor het vak The Cell, a Practical Approach de studenten in twee labzalen werden ingedeeld. 
In een van de labzalen heerste er een meer chaotische sfeer dan in de andere labzaal. Verder 
was het voor de studenten onbekend wie hun begeleidende assistent was en moest er lang 15 
gewacht worden op materiaal om mee te werken. Frank Pierik vraagt aan Robert Cool wat 
zijn visie is op het verloop van het vak. Robert geeft aan dat wachttijden er altijd geweest 
zijn en ook niet voorkomen kunnen worden in de huidige vorm van het vak. Er wordt met 
biologisch materiaal gewerkt en dat is inherent aan langere wachttijden. Hij sluit natuurlijk 
niet uit dat er zaken kunnen worden verbeterd. Robert geeft aan dat de eerste practicumdag 20 
momenteel te massaal is en dat hij dit wil opsplitsen om meer persoonlijke begeleiding te 
kunnen bieden. Robert zegt dat in het introductiecollege wordt aangegeven welke student 
wordt begeleid door welke assistent. Frank raadt de jaarvertegenwoordigers aan om 
studenten aan te sporen tot het invullen van de evaluatieformulieren van het vak. 

b. Jaar 2 25 
Wies van Bakel geeft aan dat het vak Instrumental Analysis nu geen inzagemoment bevat waarin concrete 

antwoorden op de tentamenvragen worden gegeven. Momenteel kan het tentamen worden 
ingezien met eigen aantekeningen en presentaties van colleges ernaast. Er wordt 
aangegeven dat het leerzamer is om een antwoordmodel naast het tentamen te hebben. 
Henk Dijkhuizen zegt dat het idee nu is om te kunnen inzien welke vragen niet goed zijn 30 
beantwoord. Als blijkt dat de student vervolgens niet op het correcte antwoord uitkomt, 
dan kan de student een afspraak maken met de betreffende docent om de vraag door te 
nemen en het juiste antwoord te verkrijgen. Henk zegt dat er momenteel wordt gewerkt 
om een plenair inzagemoment te bewerkstelligen, waarbij ook alle docenten aanwezig zijn 
om vragen te beantwoorden.  35 

Niek Berends geeft aan dat er opmerkingen over ARCS 2 zijn binnengekomen. Bij de tutorlessen werd op 
de dag van de les pas aangegeven wat de exacte tijd en locatie zou worden. Sommige 
studenten misten hierdoor hun tutorles, andere tutorlessen werden in het geheel verplaatst. 
Er was een hoop onduidelijkheid. Caroline Visser reageert dat de OC een werkgroep heeft 
aangesteld waar ARCS behandeld zal worden. Zij zegt dat er gewerkt wordt aan verbetering 40 
van het vak. 

c. Jaar 3 
Sven Stegen geeft aan dat er onduidelijkheid was over de taal waarin het vak Geneesmiddelen van het 

Centraal Zenuwstelsel zou worden gegeven. Hij zegt dat studenten en enkele docenten in 
de veronderstelling waren dat er deels Nederlandstalige colleges gegeven zouden worden. 45 
Er waren echter ook enkele niet-Nederlandstalige studenten van andere opleidingen 
aanwezig. Dit leidde onder meer tot ergernis bij de docenten die de colleges in het 
Nederlands hadden voorbereid. Jip van Gendt vult aan dat het ook frustratie opleverde bij 
studenten als een docent van een Nederlandstalig college schakelde naar een Engelstalig 
college. Frank zegt dat op Ocasys staat dat het vak in het Engels gegeven zou worden in 50 
periode Ia. Deze webpagina is echter gelinkt aan de Ocasystekst van periode IIb, waardoor 
de verwarring kan zijn ontstaan. Lilly van Rooi zegt dat op deze manier een docent het 
nooit goed had kunnen doen en dat zij de onduidelijkheid betreurt. 

d. Jaar 4 
Laura Schot meldt dat voor Stage Apotheekorganisatie (AO) de indeling half november bekendgemaakt zou 55 

worden, maar dat deze nog niet bekend is. Ze vraagt Edgard Weening of er al meer bekend 
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is en wanneer de studenten de indeling kunnen verwachten. Studenten moeten zich immers 
tijdig kunnen in- of uitschrijven voor de vakken die zij eventueel in plaats van Stage AO 
zouden volgen. Edgard geeft aan dat hij niet over de indeling gaat en er dus geen uitspraak 
over kan doen. Hij zegt dat het STOF hier een melding bij Lidia Westers van kan maken. 

Laura ten Broek zegt dat zij een suggestie heeft doorgekregen wat betreft de terugkomdagen van Stage AO, 5 
namelijk of deze op achtereenvolgende dagen gepland kunnen worden in plaats van op 
maandag en vrijdag. Studenten die verder van Groningen af stage lopen hoeven zo minder 
vaak heen en weer te reizen. Edgard antwoordt dat deze suggestie vaak terugkomt en dat 
voor het komende blok de terugkomdagen achter elkaar geplaatst zullen worden. 

e. Jaar 5  10 
f. Jaar 6 

Fleur van Gelder geeft aan dat voor de masteruitreikingen in september per student twee data vrijgehouden 
dienen te worden. Twee weken voorafgaand aan de uitreikingen krijgt de student de 
definitieve datum te horen. Dit wordt als vervelend ervaren aangezien familie en vrienden 
dan ook twee data moeten vrijhouden. Ze vraagt zich af of dit anders kan. Bob Wilffert 15 
geeft aan dat mede door het toenemende aantal studenten het organisatorisch erg lastig is 
dit te bewerkstelligen, maar dat hij de vraag terecht vindt. Hij geeft aan dat Lidia en het 
Education Support Centre (ESC) zich hiermee bezighouden en dat het STOF hier ook een 
melding van kan maken. 

 20 
6. Mededelingen van de Workgroup Internationalization (P.S.) 

De aanwezige leden van de werkgroep stellen zich voor. Jip van Gendt geeft aan dat zij van plan zijn 
tenminste vier keer tijdens dit studiejaar samen te komen en in samenwerking met de STOF-
commissie een enquête op te stellen om te inventariseren hoe studenten de internationalisering en 
de rol van de studievereniging hierin ervaren. Jip zegt dat zij nog graag een niet-Nederlandstalige 25 
student uit Jaar 1 toe zouden willen voegen aan de werkgroep. 

 
7. Mededelingen van de geledingen 

a. Opleidingscommissie 
Martijn Hagedoorn zegt dat de OC bezig gaat met het keuren van de Onderwijs- en Examenregelingen 30 

(OER) welke in januari goedgekeurd moeten zijn. Verder is de OC bezig met de 
Ocasysteksten van ARCS 1 en 2 waarmee de OC wil voorkomen dat de vele 
onduidelijkheden zich volgend jaar weer voordoen. Ten slotte zegt Martijn dat van alle 
vakken die zijn geëvalueerd, enkel ARCS 1 negatief werd beoordeeld. Naar aanleiding 
daarvan is er een werkgroep voor dit vak opgericht. Deze is nu bezig om in overleg met de 35 
coördinatoren van ARCS het vak te verbeteren. Frank Pierik vraagt in hoeverre de OC 
verantwoordelijk is voor de juistheid van de Ocasysteksten. Frank geeft aan dat tijdens 
deze STOF-vergadering er al enkele voorbeelden zijn langsgekomen waarin fouten 
stonden. Martijn zegt dat de vakcoördinator inhoudelijk verantwoordelijk is voor de tekst. 
Hij geeft aan dat de tekst vervolgens langs het ESC gaat en als laatste goedkeuring moet 40 
krijgen van de OC. Martijn zegt dat aanpassingen gedaan worden door de vakcoördinator 
zelf. Bob Wilffert raadt aan deze kwestie wel bij het ESC neer te leggen, omdat anders de 
coördinatoren individueel benaderd moeten worden en dat dit centraal eenvoudiger te 
regelen valt. 

b. Raad van Advies 45 
c. Undergraduate School of Science 
d. Graduate School of Science 
e. Faculteitsraad 

Joost Mulder geeft aan dat tijdens de vorige vergadering tussen de Faculteitsraad en het Faculteitsbestuur 
het lange termijnbudget is geanalyseerd. Dit viel negatief uit. Hij zegt dat de Faculteitsraad 50 
hierover hun zorgen heeft geuit. Er zijn een aantal onzekere kostenposten zoals de 
financiering als gevolg van het advies van de Commissie van Rijn, de reorganisatie van de 
faculteit, de loan funds en de diverse bouwprojecten. Joost zegt als een student input voor 
de reorganisatie van de faculteit wil leveren dat kan via een link in de nieuwsbrief van de 
Faculteitsraad, te vinden in de nice-to-knowberichten op Nestor. Het geld dat de faculteit 55 
krijgt via de loan funds gaat naar e-learning, early-warning signals, intercultural competence 
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en de student-stafratio. Martijn vraagt of de Faculteitsraad verwacht dat docenten de early-
warning signals daadwerkelijk op individueel niveau zullen gebruiken om studenten aan te 
sporen met de leerstof aan het werk te gaan. Joost verwacht dat dit niet als zodanig zal 
gebeuren maar dat het eerder op klassikaal niveau zal worden ingezet. Frank vraagt of er 
concrete plannen zijn hoe e-learning zal worden ingezet. Joost antwoordt dat er 5 
videocolleges zullen worden opgenomen en dat hiervoor apparatuur is aangeschaft. Hij 
zegt dat dit een voorbeeld is en dat er meerdere plannen zijn. Frank vraagt in hoeverre het 
opnemen van colleges ook geldt voor Farmacie aangezien zij veelal les volgen in het 
UMCG en niet op het Zernike, waar de nieuwe apparatuur is aangeschaft. Joost zegt dat 
de Faculteitsraad kijkt wat de meeste baten oplevert voor de gehele faculteit en omdat de 10 
meeste studies op het Zernike zijn, wordt daar de nieuwe apparatuur ingezet. Fleur van 
Gelder vraagt of er weleens wordt overlegd met de medische faculteit over het gebruik van 
dergelijke apparatuur aangezien Farmacie gebruikmaakt van zalen van deze faculteit. Joost 
antwoordt dat zij geen overleg hebben met de medische faculteit. Fleur geeft aan dat hier 
naar gekeken kan worden. Joost denkt dat het probleem waarschijnlijk niet ligt bij de 15 
afwezigheid van apparatuur, omdat sommige colleges nu ook al worden opgenomen. Het 
probleem ligt waarschijnlijk bij docenten die, om wat voor reden dan ook, geen 
gebruikmaken van de mogelijkheid om de colleges op te nemen. 

f. Faculteitsbestuur 
g. Universiteitsraad 20 

Lennard Pierey heeft het verzoek om input te leveren over het PhD-experiment. Dit is een experiment 
waarin PhD-studenten als student worden aangenomen in plaats van als medewerker. Zij 
krijgen daardoor veel minder betaald en hebben geen recht op vakantiegeld en 
pensioenopbouw. Daarentegen komen er wel meer PhD-plekken beschikbaar. Lennard 
vertelt dat de Rijksuniversiteit Groningen vier jaar geleden bijna alle plekken heeft 25 
toegeëigend. Hij zegt dat het ministerie meer dergelijke plekken wil vormen en dat de 
universiteit op zoek is naar advies van studenten of dit experiment in Groningen uitgebreid 
of voortgezet moet worden. Edgard Weening vraagt hoe groot het verschil qua salaris is. 
Lennard antwoordt dat het over een volledig PhD-traject gaat om een bedrag van € 
20.000,-. Fleur vraagt hoe input kan worden geleverd. Lennard zegt het betreffende 30 
emailadres via het STOF te zullen delen. Hij geeft aan dat het een lastige discussie blijft. 
Het aantal PhD-plekken neemt al tijden af en door dit systeem kunnen er meer plekken 
gecreëerd worden. Er worden echter wel veel PhD-studenten chronisch onderbetaald. 

h. Bètastuf 
Lennard meldt dat op maandag 9 december 2019 om 20:00 uur een public meeting wordt georganiseerd 35 

waarvoor Pharmaciae Sacrum, de Faculteitsraad en de OC zijn uitgenodigd. Er zal onder 
meer worden gesproken over de reorganisatie van de Faculty of Science and Engineering 
(FSE).  

 
 40 

8. Rondvraag 
 

9. Sluiting 
Frank Pierik sluit de vergadering om 16:48 uur. 
 45 

 

 

 


